
  

 

Skolebestyrelsesmøde 25.10.2017 kl. 

17.00-19.30 

 

Personalerummet 

 

Mødeleder: Klaus 

Ordstyrer: Signe 

 

  

Dagsorden: 

  

  

Referent: AE 

  

1. Godkendelse af referat fra sidste møde.  

  

  

godkendt 

  

2. Meddelelser fra elever/elevrådet. 

  

  

  

  

De emner, der blev diskuteret, var: 

 Mobilpolitik 

 Madsalg 

 MinUddannelse 

 Nyt fra klasserne 

  

Elevrådsrepræsentanterne tager bestyrelsens input med 

til deres næste møder.  



  

3. Meddelelser fra skolebestyrelsen 

  

  

  

Intet nyt 

  

4. Nyt fra skolen/afdelingerne. Kort 

orientering og drøftelse. 

  

  

  

Nye retningslinjer for udlån af Gul Villa til 

klassearrangementer. Forefindes på skolens hjemmeside. 

25 nye cykelparkeringspladser foran skolen. 

Bænk og ryglæn klar til opsætning 

  

  

5. Forberedelse til afrapportering på sidste års 

fokuspunkt: Trivsel og Kommunikation til 

brug ved forældrerep mødet i november 

  

  

Formandsskabet forbereder tilbagemelding vedr. arbejdet 

omkring trivsel om kommunikation. 

  

6. Hvad skal skolebestyrelsens fokuspunkt for 

det kommende år være? Beslutning på 

næste møde. Input rundsendes inden næste 

møde. 

  

  

  

Udskydes til næste møde 

  

7. Mere aktiv forældre involvering, skal vi have 

en ”forældreressourcebank”? 

  

Drøftelse af mulighed for at oprette en 

forældreresourcebank. Forældrene kan byde ind med 



(Tine) 

  

ideer og kompetencer, som skolen kan gøre brug af i 

undervisningen. 

Tine Filges kommer med et forslag til ramme og indhold 

omkring forældrebanken. Oplægget drøftes desuden i 

personalegruppen 

  

  

8. Trivselsplan, tilpasning til ny lov om 

mobning og klagemuligheder 

(AL/PG) 

20. Min. Bilag 

  

  

Gennemgang af indholdet i vejledningen. 

Det blev konkluderet, at skolen har processer klar i 

forhold til at bekæmpe mobning samt til håndtering af 

eventuelle klager 

  

9. Orlov til forældre i et år i forbindelse med 

udstationering.  

  

  

  

Peter orienterede om en konkret sag. Derefter drøftelse 

af mulige dispensationers muligheder og udfordringer i 

fremtiden. 

  

10. Økonomi-fast punkt (Klaus, AL, PG) 

         10. min. 

  

  

  

Der var ikke særlige forhold til drøftelse til drøftelse. 

Omkostninger forbundet med drift af skolen holdes 

indenfor budgettet. 

  

11. Evaluering af madsalg /mælkeordningen /  

  

Det blev besluttet at drøfte spørgsmålet om madsalg på 

skolen på forældrerepræsentantmødet i november 



Bod salg til lejrskole 

  

Ca 60 elever får mælk i indeværende skoleår. 

Forespørgsel på mælkeleverance via madsalgs firmaet 

  

  

12. Eventuelt.  

  

  

  

Den 28.10 klokken 8.30 – 11.30 afholdes møde om den 

Fremtidens Udskoling på Den Internationale Skole. Alle er 

velkomne – tilmelding kan ske via skolens kontor. 

Bestyrelsen deltager med 5 personer 

  

Den 3.11 afholdes et møde vedrørende ”Gentofte Liv” 

projektet. PG deltager. 

  

Eleverne fra Hellerup Skole får fra næste skoleår et 

klubtilbud på egen skole og flytter dermed fra Hellerup 

Fritidscenter. 

  

13. Punkter til kommende møder. 

 Fagenes fordeling på de forskellige 

klassetrin - november 

 Madkulturen 

 Min Uddannelse 

  

  

  

  

Mødedeltagere: 

Klaus Munch Kjøller   Anne Sophie Gottlieb   



Signe Christensen   Sidsel Thomsager   

Pia Samuelsen    Kim Mårtensson   

Barbara Bertelsen   Peter Gersvang    

Rikke D. Gantzhorn   Thomas Langkjær afbud 

Jacob Ørskov Reese afbud Alice Lykke   

Tine Filges   Peter Svensson   

Pernille 8.b. _________________ 

Josephine 9.a. _________________ 

  

 


